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Närvarande: Serhat Aktay, Agnieszka Wrzalik, Peter Gustafsson, Simon Ström, Rebecka Ingram samt 

Robin Engström. 

 

1. KS öppnande 

Serhat Aktay öppnade mötet.  

2. Val av justeringsperson 

Simon Ström valdes till justeringsperson. 

3. Justering av röstlängd  

Det fastställdes att vi är beslutsmässiga. 

4. Fastställande av föredragningslistan 

Föredragningslistan fastställdes med följande tillägg; punkt 6/ Ledarutnämning, varpå 

numreringen i resterande protokoll förskjuts i förhållande till kallelsen, samt 11a/ Serhat 

Förfrågan gällande tyska scouter samt 11b/ Simon – planeringshelg. 

5. Genomgång av föregående protokoll, KS419 

Protokollet var inte färdigt vid detta tillfälle men gicks igenom. Protokollet kommer att 

färdigställas samt justeras snarast.  

6. Ledarutnämning 

Filip Landenius, Rebecka Ingram samt Matilda Nilsson Morris har under juni 2015 gått 

ledarutbildning SCOUT.  

KS beslutar att utnämna Filip Landenius, Rebecka Ingram samt Matilda Nilsson Morris till ledare i 

Scoutkåren Gustaf Vasa-Bredäng. 

7. Förslag till resultatdisposition 

Årets resultat (2014/15) uppgår till -17 052,61.  

Enligt den ekonomiska redovisningen beror underskottet nästan uteslutande på att 

bidragssökandet från Sensus inte har blivit av. Dessa pengar är dock inte förlorade men de 

kommer att hamna på ett annat bokföringsår. 

Med start den 1 januari 2015 plockade Stockholm Stad, exklusivt för scoutkårer, bort det tak 

som tidigare funnits för lägerbidraget, en förändring som till största del är tack vare vår egen 

Simon Ström. För kårens räkning innebär det ytterligare bidrag varje år på mellan 5 000 – 

15 000 kr. I övergången mellan reglerna har ett negativt saldo skapats på kårens interna 

omfördelningskonto på 6 163,25kr. 
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I förslaget till resultatdisposition återförs det resterande medel som avsattes att användas till 

vindskydd och surrningsstänger under år 2014/2015. Då styrelsen önskar att kårens bestånd 

av surrningsstänger och vindskydd uppdateras, avsätts medel för detta även för år 2015/2016. 

KS beslutade att fastställa sitt förslag till resultatdisposition enligt följande: 

Reglering av lägerbidragsfond  - 6 163,25 

Återföring av medel för vindskydd och stänger 24 636,00 

Till Klädfond - 5 600,00 

Ränta Konstklubb - 151,21 

Ränta Uppdrag Pettersberg - 3 643,56 

Till investering vindskydd - 9 284 

Till investering surrningsstänger - 15 000 

Till balanserad vinst/förlust -32 258,63 

 

8. Förslag till medlemsavgift 2015/16 

Förslaget till medlemsavgifter för kommande år är oförändrat mot år 2014/15. 

KS beslutade att fastställa sitt förslag till medlemsavgifterna för år 2015/16 enligt följande:   

Typ Avgift (kr) 

Scout i Vasastan 800 

Scout i Vasastan m syskon  640 

Scout i Bredäng 200 

Ledare eller assistent 400 

Utmanare aktiv på annan avdelning 400 

GVB som andrakår 0 

Endast medlem i GVB 200 

 

9. Förslag till budget 2015/16 

KS beslutade att lägga fram budgetförslag enligt bilaga 1. 

10. Valberedning 

Peter rapporterar att arbete pågår in i det sista.  

11. Övriga ärenden 

a) Serhat – Tyska scouter 

 Kåren har fått en förfrågan från Vicci Nilsson, utvecklingskonsulenten, om 15 tyska scouter 

kan övernatta i vår lokal på Rehnsgatan den 28 – 31 augusti. Scouterna kommer att ta med sig 

egna liggunderlag. KS ställde sig positiva till detta arrangemang förutsatt att Gnagarna kan 

hålla sitt möte på måndagen som vanligt. Serhat meddelar Vicci vårt beslut. 
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b) Simon – planeringshelg  

Planeringshelgen infaller helgen den 21-23 augusti. Utmanarna planerar att delta med alla sina 

scouter, ca 18 stycken. Diskussion fördes gällande upplägget av planeringshelgen, önskas det 

programpass såsom Simons pass gällande stegring inom scouterna eller önskar man endast 

trevliga, lekfulla avbrott? Avdelningarna siktar på att planera så mycket som möjligt av sin 

termin.   

12. Infobladet 

Det har varit skralt med infoblad på senare tid. Det kommer ett infoblad efter KST.  

13. KS avslutas 

 

 

 

 

 

 

____________________________ ____________________________ 

Serhat Aktay Agnieszka Wrzalik 

Ordförande Sekreterare 

 

 

____________________________ 
Simon Ström 
Justeringsperson  
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Bilaga 1 – Budget och resultaträkning 2014/15 samt Budget 2015/16 

 

 


